
До: Г-н Даниел Панов

Чрез: Г-н Венцислав Спирдонов

Председател на ВТОбС

Кмет на Община Велико Търново

ПИТАНЕ

От: Димитър Чолаков, Общински съветник от група “БСП за България, АБВ и 
Движение 21” във ВТОбС.

Относно: Жилищни блокове във Велико Търново без улично осветление 
най-малко от 10г.

Уважаеми г-н Кмете,

1. Към мен се обърнаха за съдействие граждани, живеещи в блоковете на ул. 
“Алеко Константинов” номера №39 - №43. Споделят, че са минали най-малко 10 
години, откакто са се нанесли на адресите и все още няма осветление на улицата пред 
домовете им.

2. Друга група жители на Община Велико Търново ми обърнаха внимание, че на 
кръстовището, познато като “първи разклон за Леденик” има няколко стълба, на които 
няма монтирани или са счупени, осветителните тела. Споделиха, че тази ситуация е, 
ще си позволя да цитирам разговора: “От незапомнени времена”. С други думи - 
толкова отдавна, че никой не може да каже от кога. В коментарите си тези хора 
изразиха почуда, че в момента не можем дори да поддържаме изграденото преди нас.

В тази връзка Ви питам:
1. Ще имат ли, в обозримо бъдеще, осветление на улицата пред жилищата си 

хората от посочените адреси? Обръщам внимание, че въпросните блокове са 
населени предимно с млади семейства, с малки деца.

2. Колко на брой са построените, за последните 10 години, жилищни сгради, 
въведени в експлоатация, за които към момента не е осигурено улично 
осветление и по какви причини?

3. Възможно ли е фирмата, ангажирана с договор за поддържане на осветлението, 
да си свърши работата и да възстанови повредените и липсващи осветителни 
тела при първия разклон за Леденик? Или просто да ги замени или монтира 
такива, които не се нуждаят от кабел и електричество, за да светят.

Моля за писмен и устен отговор.

20.06.2022г. С уважение:
и /

Велико Търново , Чолаков/


